
 

 

 

 

Protokoll från styrelsemöte 2024-05-08 

 

Plats: Klubbstugan 

Närvarande:  Sune Eriksson (SE) 

Marie-Claude Juntunen (MCJ) 

Per-Erik Svensson (PES) 

John Edberg (JE) 

Joakim Jolhage (JJ) 

 

Frånvarande: Lars Fundin (LF) 
Ann-Marie Andersson (AMA) 
Annika Georgson (AG) 
Patrik Glans (PG) 
Göran Axelsson (GA) 
Anders Benjaminsson (AB) 

Ämne             Ansvarig 
   

1. Föregående mötes protokoll 
 

• Digitalt medlemskort/utskick.      GA, SE, AG 

• För få deltagare på ungdomsskyttet för att få bidrag, Göran pratar med Anders  
om åtgärder. Marie-Claude skickar deltagarlista till Sune efter pistolskyttekursen. GA, MCJ 

• Vägen till BSSK behöver fixas, även plattor mm utanför klubbhuset. Annika  
kollar med Hägmark. AG 

• Slitage på vajrar som behöver underhåll. Figurerna som inte finns att köpa  
behöver tillverkas och målas. PG 

• Offerter avseende takbyte behöver tas in. LF 
 

2. Ekonomi/Bidrag 
 
Klubbens ekonomi är god. 
Klubben har fått tvål och papper av en medlem. Pappret passar inte i klubbens 
nuvarande pappershållare. Styrelsen beslutar om att byta pappershållare. 
Av föreningens likvida medel har 200 000 kr placerats på ett konto med 6 
månaders bindningstid med en ränta på 3,86 %. Ytterligare 200 000 kr har placerats  
på ett obundet konto med en ränta på 2,65 %. 
Diskussion om att klubben behöver ett konto hos Biltema, styrelsen beslutar om att 
öppna ett konto där.  AMA 
 

3. Underhåll 
 
Jourstugan behöver målas. Det finns även planer på att måla hagel- och kulbanor. Det är 
prio på 50-metersbanan. Sune ska maila ut till medlemmar angående hjälp med detta. SE 
 
 
 
 



 

4. Jägarexamen 
 
Friktion har uppstått mellan jägarskola och jouransvariga under en av jourdagarna vid 
uthyrning av banor i samband med ordinarie jourverksamhet, förmodligen pga otydlighet. 
Det behövs tydligare information från klubbens sida om vad som gäller vid uthyrning. 
Klubben ska prioritera medlemmarna. SE 
 

5. Pistolskytte 
 
Pistolskyttekursen är nästan avslutad, en vecka kvarstår. 
Lars vill anordna en fältskyttetävling den 1 september. Det är en tyst helg och dispens 
behöver sökas. Fältskyttetävlingen kan hållas under förutsättning att älgbanorna inte 
nyttjas vid detta tillfälle och att jourverksamhet kan bedrivas. Marie-Claude söker dispens 
och annonserar i BT.             MCJ 
 

6. Hagelskytte 
 
Det är full aktivitet sedan start. 
Ammunition är beställd och lerduvor finns. 
Diskussion om fasta kastare och fast ström. 
Diskussion om en ställning som behöver användas och hinder till att använda den. 
 

7. Gevärsskytte 
 
Diskussion om att harfiguren är dålig. Ny figur behöver ritas upp och skäras ut. John och 
Joakim tittar på olika lösningar. JJ,JE 
 

8. Bokningar/Uthyrning 
 
Inför nästa år ska det planeras bättre inför tävlingar och evenemang. Om 
tävlingar/evenemang påverkar ordinarie jour ska det tas beslut om det i styrelsen. 
Tävlingar och andra arrangemang bör helst hållas på söndagar.  
 

9. Tävlingar 
 
SM i EU-skytte kommer inte hållas på Bssk. 
Annars inget nytt utöver det som är inlagt i kalendern. 
 

10. Förändringar i styrelsen 
 
Styrelsen har två nya medlemmar. Diskussion om korrespondens per mail och att 
vissa mail kräver svar. Diskussion om en gemensam gruppchat för frågor som snabbt 
behöver svar. 
 

11. Städdagen 1 maj 
 
Bra uppslutning på städdagen, det var fler än vanligt som kom och hjälpte till med 
diverse underhåll.  
 

12. Älgjour/lista 
 
Listan är klar. 
 

13. Jour 
 
Vissa dagar saknas pistolskyttar, det behöver åtgärdas inför nästa år. 



 

Diskussion om att modernisera protokollet och göra det digitalt, ev i form av en 
surfplatta där medlemsregistret uppdateras ständigt. Under jouren har personer 
uppgett att de varit medlemmar fast de inte är det.  
 
 

14. Övriga punkter 
 

• Diskussion om ljudförbättring i klubbstugan. Olika lösningar diskuteras och frågan 
utreds vidare. 

• Diskussion om ytterligare vapenvård avseende klubbens gevär på hösten. 

• Ny diskussion om att Lindström vill träna skyttar som anlitar honom. Styrelsen 
beslutar att det går bra så länge alla är medlemmar. Samma regler gäller för 
samtliga medlemmar i Bssk. Man är välkommen att besöka banan under 
ordinarie öppettider för att skjuta, med eller utan tränare. Vad det gäller skytte 
utanför ordinarie tid är det ingen skillnad mot andra medlemmar, är man betrodd 
finns den möjligheten (ej bokningsbart) annars är man hänvisad till att hyra banan 
(se bokningar på hemsidan). 
 

 

Vid protokollet 
 

Marie-Claude Juntunen 

 

  

 
       


